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Obec Poříčany, Poříčany 235, 289 14, tel.: 321695351, 321695384,e-mail: ouporicany@volny.cz, www.obec-poricany.cz

AKTUALITY

třetí číslo

Vážené čtenářky, vážení čtenáři,
na třetí letošní číslo Poříčanského posla jste si museli trochu 
počkat. Chtěli jsme do něj totiž dostat maximum informací o 
událostech, které probíhaly i po polovině června. O čem si 
můžete přečíst: máme za sebou Máje, krásnou a tradiční oslavu 
jara, které i tentokrát byly pod taktovkou SDH Poříčany. 

K rozhovoru jsme tentokrát pozvali ředitele obecně prospěšné 
společnosti Pošembeří Mgr. Miroslava Olivu. Poříčany jsou 
jedním z 37 členů, které tato regionální neziskovka sdružuje. I 
díky tomu mohli poříčanští fotbalisté zažádat a získat 
významný grant na revitalizaci okolí fotbalového hřiště. Co 
všechno Pošembeří dělá, se dozvíte na straně 2 a 3. 
8. června se konalo Vítání občánků. Dětí, rodičů i příbuzných se 
sešlo opravdu hodně a pokud se chcete podívat, jak to celé 
vypadalo, Spousta fotek je k dispozici 
také na webu úřadu: 
Jako obvykle nechybí informace z obce, ze školy, od myslivců 
či z fotbalu, kterému skončila sezóna. Poříčanský A-tým udržel 
i pro tu následující ročník krajskou příslušnost. Od srpna se tak 
fanoušci fotbalu mohou opět těšit na vyhecované zápasy. Do té 
doby proběhne na hřišti řada akcí, na které jste srdečně zváni. 
Jedna taková už proběhla – fotbalové utkání Ženy versus Stará 
garda Poříčany. Malé ohlédnutí za netradičním 

Budeme rádi za vaše připomínky i nápady. Můžete nám je sdělit 
na obecním úřadě nebo e-mailem na 
Hezké léto 
                                                                                    

Vracíme se k nim na straně 11. 

nalistujte si stranu 10.

fotbalovým 
mačem najdete na straně 9.    

ouporicany@volny.cz.

poricansky.posel@seznam.cz

 

  
http://www.obec-poricany.cz/fotogalerie/ 

Znak obce
V roce 2009 žáci ZŠ Poříčany zpracovali návrhy, jak by mohl 
vypadat znak  Poříčan.
Nechtěli jsme jít cestou uměle vytvořeného heraldického 
znaku, chtěli jsme použít dětské nápady jako základ pro obecní 
znak, proto jsme využili příležitost nechat dětské návrhy 
posoudit profesionálním grafikem. Obrátili jsme se na grafický 
ateliér Vysoké školy uměleckoprůmyslové pod vedením prof. 
Rostislava Vaňka.  Podle dětských předloh pan profesor navrhl 
možnou podobu znaku Poříčan, který bychom vám chtěli 
představit.  
Chtěli byste, aby obec Poříčany měla svůj znak? 
Vaše názory nám můžete zasílat na obecní e-mail 

 nebo je vhoďte do schránky 
obecního úřadu.
                                                                                  Hana Teršová

„Prázdninový provoz“ obecního úřadu
Během července a srpna budeme na úřadu k 
dispozici v rámci běžné pracovní doby. Z 
důvodu dovolených však může být omezena 
dostupnost služby Czechpoint. Budeme vás s 
předstihem průběžně informovat na vývěsce a 
internetu
Nejbližší kontaktní místo je na Městském úřadu 
v  Českém Brodě, nám.  Arnošta z Pardubic.

Autobus č. 426
O prázdninách dojde ke změně jízdního řádu 
autobusové linky 426. Autobusy nebudou 
zajíždět na zastávku „Poříčany- škola“, ostatní 
zastávky i časy zůstávají v platnosti. 

Dotace z MAS Pošembeří
Sportovní klub Poříčany ve spolupráci s obcí v 
květnu zažádal o dotaci z programu MAS 
Pošembeří. Naší společnou snahou bylo sehnat 
prostředky na úpravu prostranství v okolí 
fotbalového hřiště a vybudování tréninkové 
plochy pro fotbal, basketbal, volejbal či 
nohejbal. Naše žádost uspěla a byla nám 
přislíbena dotace ve výši 320.000 Kč. 
Rozhodnutí musí ještě schválit SZIF (Státní 
zemědělský intervenční fond). Fotbalisté by 
dotaci měli získat na jaře příštího roku.

ź Po rekonstrukci o víkendu znovu otevřela 
hospoda U kostela!

Více na straně 7...

Jiří Hrabě
                                                                                                     

zastupitel
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Region Pošembeří má statut obecně prospěšné spole-
čnosti. Jaké je její poslání?

Pokud bychom chtěli být přesní, musel bych otevřít 
zakládací smlouvu o.p.s., kterou mohou zvídaví čtenáři 
najít na webu .  Ale stručně řečeno, 
jsme tu proto, abychom probudili a prohloubili 
patriotický vztah občanů k regionu, který v tuto chvíli čítá 
celkem 37 obcí, v nichž žije na 36 tisíc obyvatel. Chceme 
propagovat a podporovat kulturní, historické a přírodní 
bohatství území a rozšiřovat jeho turistický a 
podnikatelský potenciál. 
Naším cílem je přispět k zachování venkovského rázu 
krajiny, sídel a jejich hodnot jako rozhodujícího 
prostředku pro rozvoj turistického ruchu a kvalitního 
života. Hledáme nové možnosti šetrného ekonomického 
a turistického využití krajiny. Podporujeme ochranu 
životního prostředí a multifunkční zemědělství ve všech 
jeho formách. 

Poříčany jsou do Regionu Pošembeří  připojeny také. 
Co z členství vyplývá?

Předně bych rád uvedl, že Poříčany stály u samého zrodu 
Pošembeří a oficiálně se staly členy Místní akční skupiny 
(MAS) v dubnu 2007. Z členství v MAS vyplývá možnost 
aktivně se podílet a svobodně naplňovat poslání 
společnosti, o kterém jsme již mluvili. Je to taková přímá 
demokracie, oproštěná od všech negativních projevů, 
kterých jsme snad každý den svědky na vrcholové úrovni. 
Člen Pošembeří může být mj. volen do některého z 
výkonných orgánů MAS – programový a monitorovací 
výbor nebo výběrová komise. To znamená, že díky místní 
znalosti potřeb regionu, Poříčany nevyjímaje, může 
svým rozhodováním mít vliv na to, jak se v Pošembeří 
bude žít dnes i v brzké budoucnosti. 

 www.posemberi.cz

Dále jde o bezprostřední, spontánní výměnu informací 
například mezi starosty obcí, kteří by se jinak nepotkali 
ani nepoznali.

Miroslav Oliva je ředite-
lem obecně prospěšné 
společnosti Region Po-
šembeří, která chce pod-
porovat všestranný roz-
voj obcí ležících v blíz-
kosti Šembery. Poříčany 
jsou jednou z 37 člen-
ských obcí. Z letošní 
jarní grantové výzvy 
Regionu Pošembeří zís-
kaly dotaci na revita-
lizaci okolí fotbalového 
hřiště ve výši 320 000. 

 To je myslím na naší existenci dost významné. A v 
neposlední řadě je to přístup k informacím o možnostech 
financování  projektu, který je pro danou lokalitu 
prioritní.  

V dubnu proběhla první akce Ukliďme Pošembeří!, 
jejímž cílem bylo zapojit obyvatele do úklidu 
veřejných prostor, zejména kolem řek, ale i na 
návsích. Dobrovolníci sebrali na 55 tun odpadu. Jak 
celou akci hodnotíte?

V souhrnu akci hodnotíme velice kladně, neboť se v 
celém regionu Pošembeří zapojilo cca 1200 
dobrovolníků, z toho jen v Poříčanech cca 230 lidí 
(včetně žáků základní školy!).  Na první ročník je to, 
myslím, pěkné číslo. Velké rozdíly byly mezi 
jednotlivými obcemi – někde přišlo pár lidí, jinde uklízejí 
již léta a letos se přidali k nám a někde aktivní 
koordinátoři zburcovali téměř celou obec. A po skončení 
kampaně se nám ozývali další a další lidé, kteří slibovali, 
že příští rok určitě přijdou.Samozřejmě jsme si vědomi 
nedostatků z naší strany, které se objevily v průběhu akce. 
Ty se budeme snažit v dalším ročníku odstranit.

Vypisujete také granty, na jaké projekty je mohou 
obce  žádat?

Ano, zprostředkováváme evropské dotace z Programu 
rozvoje venkova pomocí programu LEADER. V praxi to 
znamená, že můžeme každý rok do regionu Pošembeří 
rozdělit určitou sumu peněz na prospěšné projekty. Pro 
letošek je připraveno více než 12 milionů korun. Jarní 4. 
výzva již proběhla, a Poříčany v ní byly se svým 
projektem revitalizace okolí fotbalového hřiště úspěšné, 
takže gratuluji. V pořadí letos další 5. výzva, kde se bude 
rozdělovat sedm milionů korun, nás čeká na začátku září. 
Nejen obce, ale i neziskové organizace a spolky či drobní 
podnikatelé mohou během prázdnin připravit 
projektovou žádost a v září přijít. Žádat bude možné 
například na obnovu veřejných prostor obcí (návsí 
apod.), na budování či obnovu zázemí různých spolků v 
obcích, na rekonstrukce historických památek a 
novinkou bude oblast budování a obnovy cest, tras a 
rozhleden.

Jak úzce spolupracujete s povodím Labe, kam 
Pošembeří spadá? 

Tady máme určitě co dohánět. Ač je říčka Šembera de 
facto naší domovinou, dosud jsme s Povodím, a to z jedné 
či druhé strany, neměli příležitost jednat. 

Koryto Šembery je většinou zarostlé, údržba prak-
ticky žádná, co s tím? 

Miroslav Oliva: 
Mít hlubší vztah ke svému regionu

Poříčanský posel číslo 3/červen 2011
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Máte pravdu, říčka Šembera a její okolí by si určitě 
zasloužila soustavnou pozornost. Pamětníci z regionu 
dokonce vzpomínají na doby, kdy se Šembera sjížděla na 
člunech a jiných plavidlech. Ačkoliv neseme její jméno, 
není bohužel v našich silách a technických možnostech 
podstatně ovlivňovat její stav po celé délce toku naším 
územím. Přesto se Šembeře a jejímu okolí letos ve 
vybraných úsecích věnovali dobrovolníci v rámci akce 
Ukliďme Pošembeří!. Pokud mě paměť neklame, i obec 
Poříčany v nedávné minulosti provedla výsadbu zeleně 
na pošemberských březích. Hlavní zodpovědnost za stav 
Šembery tak stále leží na Povodí Labe. Před dvěma lety 
dokonce v Českém Brodě proběhla petice za vyčištění 
říčky, iniciovaná mj. ředitelem Technických služeb města 
Český Brod. Zaměstnanci Povodí Labe následně říčku ve 
městě vyčistili a posekali břehy. Od té doby probíhá 
spolupráce města Český Brod a Povodí Labe na úklidu 
břehů.

Jaké akce plánujete na prázdniny?

Ani o prázdninách nebudeme zahálet, i když i my bychom 
si potřebovali trochu odpočinout J. V září nás čeká v 
pořadí již pátá výzva v rámci programu LEADER. 
Samotnému vyhlášení výzvy musí na naší straně 
předcházet povinný přípravný proces (kontrolovaný naší 
platební agenturou, kterou je Státní zemědělský 
intervenční fond - SZIF), který zabere minimálně dva 
měsíce času.  Od července se budeme účastnit jakožto 
člen Národní sítě MAS v České republice (NS MAS ČR) 
celostátního hodnocení místních akčních skupin (MAS). 
V loni jsme se umístili mezi 14ti nejúspěšnějšími a letos 
chceme naši pozici obhájit. Ministerstvo zemědělství, 
zmiňovaný SZIF i Národní síť budou posuzovat kvalitu 
jednotlivých MAS při plnění jejich úloh v regionech.  
MASky, které v hodnocení uspějí, budou mít v příštím 
roce více finančních prostředků na program LEADER, tj. 
i pro takové žadatele o dotace, jakými jsou obec Poříčany 
či neziskovky a spolky na jejich území. Konečné 
výsledky bychom měli znát na konci září. Koncem srpna 
se chceme zúčastnit spolu s dalšími kolegy ze 
Středočeského kraje výstavy Země Živitelka v Českých 
Budějovicích, což opět znamená řadu dní příprav včetně 
šestidenního zajištění obsluhy našeho stánku. Novinkou 
tohoto jara jsou v našem regionu farmářské trhy. Ve 
spolupráci s městem Český Brod chceme oslovit místní 
pěstitele, producenty a výrobce a nabídnout jim možnost 
prezentace a prodeje v průběhu prázdnin. Uvítáme 
jakýkoliv tip či kontakt na šikovné místní lidi, ideálně na 

, nebo do naší kanceláře na náměstí 
Arnošta z Pardubic 56 v Č. Brodě.I o prázdninách bude 
fungovat služba Kalendář akcí na , 
kde zveřejňujeme kulturně-společenské události v 
regionu. Není pak těžké najít program pro děti či návštěvu 

info@posemberi.cz

www.posemberi.cz

na víkend a vydat se třeba do sousední obce na pěknou 
tradiční akci. Každý pořadatel nám může své pozvánky v 
průběhu roku posílat a kolegyně (jedna z šesti pracovnic 
naší kanceláře) mu je zdarma zařadí do Kalendáře 
( ). A možná, že na některé z 
akcí potkáte i náš pošemberský stánek s regionálními 
produkty  a informačními materiály. Budeme se těšit. 

A nakonec jedna osobní: proč jste se stal ředitelem 
obecně prospěšné společnosti?

Odpověď na tuto otázku by si asi vyžadovala nejeden 
večer u dobrého moku J … Ale v zásadě proto, že mě už 
při mé původní profesi učitele venkovské malotřídky 
nenechávalo klidným, pokud se dalo něco v mém okolí 
změnit, vylepšit. Nadělal jsem si tímto svým, někdy i 
svéhlavým,  přístupem pár nepřátel, ale teď v Pošembeří  
mám o to víc přátel. Pro mě je největší odměnou vědomí, 
že se věci posunují kupředu, i když třeba pomaleji, než by 
mohly, a že i lidé kolem tohoto dění „rostou“, dokáží na 
sebe vzít zodpovědnost a mají ze své práce pak o to větší 
radost. Nikdo z nás to tady na zemi, ani v Pošembeří, 
nemá jisté na věky, tak pojďme alespoň smysluplně, 
nesobecky využít ten čas, který nám byl v podobě života 
dán…
                                                                             Jiří Hrabě

soupalova@posemberi.cz

Omezte vycházky do lesa
Myslivecké sdružení Černá obora žádá občany, aby do 
začátku července omezili vycházky do lesa, obzvlášť se 
psem. Kladení mláďat totiž pokračuje až do začátku 
prázdnin a zvěř v tuto dobu potřebuje především klid. 
Červen je měsícem myslivosti a ochrany přírody, zkusme 
se podle toho řídit a přírodě v jejím přirozeném koloběhu 
pomoci i tím, že nebudeme rušit zvířecí námluvy. Pokud 
do lesa přeci jen půjdete, pohybujte se prosím na 
vyznačených cestách se psem na vodítku. Předejdete tak 
zbytečnému plašení zvěře. Děkujeme za  pochopení.  
                                                                                                               (jih) 

Poříčanský posel číslo 3/červen 2011
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USNESENÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 
POŘÍČANY ZE ZASEDÁNÍ

č. 3/2011, konaného dne 14.4.2011

Usnesení č. 1/3/2011: ZO schvaluje smlouvy č. IV-
12-6003527/001  a IV-12-6005292/10A, o zřízení 
věcného břemene, a pověřuje  starostku jejich 
podpisem. 

Usnesení č. 2/3/2011: Na základě předložených 
nabídek ZO schvaluje záměr pronájmu zemědělské 
půdy firmě Vykáň, a.s. a pověřuje starostku jednáním 
o nájemní smlouvě. 
 
Usnesení č. 3/3/2011: ZO bere na vědomí návrh na 
odkup pozemku 909/2 v k.ú. Poříčany za cenu 128 

2Kč/m  a pověřuje starostku s jednáním s ČD, a.s. o 
podmínkách prodeje.

Usnesení č. 4/3/2011: ZO schvaluje předložené 
návrhy a souhlasí s bezúplatným převodem pozemků 
č. 841/3, 841/11 a 841/19 v k.ú. Poříčany do svého 
vlastnictví. Jedná se o pozemky pod místní 
komunikací (ul. Na Bažantnici)

Usnesení č. 5/3/2011: ZO schvaluje bezúplatný 
převod pozemků uvedených na LV 1 v k.ú. Poříčany 
do svého vlastnictví.

Usnesení č. 6/3/2011: ZO schvaluje předloženou 
smlouvu o výpůjčce majetku SK Poříčany po 
navržených úpravách a pověřuje starostku jejím 
podpisem. ZO souhlasí se záměrem revitalizace 
fotbalového hřiště.

Usnesení č. 7/3/2011: ZO souhlasí s podáním žádosti 
o dotaci z ROP Střední Čechy na financování nákupu 
budovy III. oddělení MŠ.

Usnesení č. 8/3/2011: ZO schvaluje předložený 
dodatek smlouvy, po úpravě dle návrhu L. Melicha, 
kterým se maximální rozměr tabule ve štítu budovy 
upravuje na 1 x 1,5 m. ZO dále schvaluje záměr 
stavebních úprav v pronajímaných prostorách v 
rozsahu předloženém f. Novstav, v maximální výši 
128.562,- Kč. ZO pověřuje starostku podpisem 
dodatku po úpravě.

Usnesení č. 9/3/2011: ZO schvaluje návrh kupní 
smlouvy na prodej pozemku č. 662/28 v k.ú. 

2
Poříčany o výměře 23 m  manželům Malátovým za 
cenu 2 530,- Kč a pověřuje starostku jejím podpisem. 

Usnesení č. 10/3/2011: ZO schvaluje návrh dalšího 
postupu ve věci pečovatelské služby pro seniory a 
ukládá starostce zjistit podmínky jiných 
poskytovatelů pečovatelské služby.

Usnesení č. 11/3/2011:  ZO schvaluje záměr prodeje 
2 2lesních pozemků 664 (15.335 m ), 671/7 (68.324 m ), 

2 2 2
687/1 (16.126 m ), 712/2 (5.971 m ), 712/4 (199 m ) 
v k.ú. Poříčany a pověřuje starostku jeho 
zveřejněním dle zákona o obcích.

Usnesení č. 12/3/2011: ZO schvaluje nákup 4 ks 
pneumatik na zásahové vozidlo LIAZ pro SDH v 
celkové ceně 27.000,- Kč.

Usnesení č. 13/3/2011: ZO schvaluje záměr na 
vybudování stavebních parcel na pozemku č. 651/55 
v lokalitě nad koupalištěm. 

Zápis byl vyhotoven dne: 27.4.2011

USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ 
ZASTUPITELSTVA OBCE POŘÍČANY

 
č. 4/2011, konaného dne 1.6.2011

Usnesení 1/4/2011: ZO bere na vědomí úpravu 
splátkového kalendáře na akci „Skupinový vodovod 
Sadská – Třebestovice-Poříčany“; třetí a čtvrtá splátka 
roku 2011 v celkové výši 375.862,- Kč budou přesunuty 
do zbývajících splátek, tj. od r. 2012 budou pravidelné 
čtvrtletní splátky navýšeny z 187.931,- Kč na 202.393,- 
Kč.

Usnesení 2/4/2011: ZO schvaluje pronájem obecních 
pozemků  800/11, 799/5, 792/10, 797/4, 1261, 747/24, 
747/21, 747/19, 747/18, 747/17, 726/6 a 728/3 v k.ú. 

2
Poříčany o celkové výměře  2 452 m  firmě  Spongilit. 
ZO ukládá starostce uzavřít smlouvu o nájmu dle 
předloženého návrhu.

Usnesení 3/4/2011: ZO schvaluje prodej pozemku č. 
2752/108 o výměře 12 m  a pozemku č. 752/109 o výměře 

249 m  pod trafostanicí v ul. Krátká společnosti ČEZ 
Distribuce, a.s. za cenu 10.100,- Kč, který vychází ze 
Smlouvy o smlouvě budoucí mez obcí Poříčany a 
společností ČEZ Distribuce, a.s. uzavřené dne 1.4.2008. 
ZO ukládá starostce uzavřít kupní smlouvu dle 
předloženého návrhu.

Poříčanský posel číslo 3/červen 2011
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Usnesení 4/4/2011: ZO schvaluje pronájem zemědělské 
půdy v k.ú. Poříčany (viz. Seznam pozemků) firmě Vykáň 
a.s. za cenu 3 100,-/ha/rok.  ZO ukládá starostce uzavřít 
smlouvu o nájmu dle předloženého návrhu.

Usnesení 5/4/2011: ZO souhlasí s instalací 4 kusů 
reklamních laviček zdarma na prostranství u nádraží a 
obecního úřadu a s podmínkami smlouvy. ZO ukládá 
starostce uzavřít smlouvu dle předloženého návrhu

Usnesení 6/4/2011: ZO schvaluje závěrečný účet obce 
Poříčany za r. 2010 společně se zprávou o výsledku 
hospodaření obce v r. 2010 ze dne 27.4.2011 bez výhrad.

Usnesení 7/4/2011: ZO schvaluje návrh na úhradu 
deficitu v plnění kalkulace za r. 2010, který byl dojednán 
na jednání s f. Veolia dne 4.5.2011:  Veolia přistoupila na 
snížení svého zisku a snížení celkové částky na 300.000 + 
10% DPH s možností rozložení do dvou splátek po 
150.000,- + 10% DPH. První část splatná  do 30.9.2011 a 
druhá nejpozději do 30.6. 2012. 

Usnesení 8/4/2011: ZO schvaluje předložené dodatky 
smluv o závazku veřejné služby ve veřejné linkové 
dopravě (ROPID) pro r. 2011 pro autobusové linky 426, 
427 a 429 a pověřuje starostku jejich podpisem.

Usnesení 9/4/2011: ZO schvaluje záměr směny pozemků 
2

o celkové výměře 1 400 m  v průmyslové zóně s f. Beneš 
a Lát dle předloženého návrhu a pověřuje starostku jeho 
zveřejněním. 

Usnesení 10/4/2011: ZO souhlasí, aby příspěvková 
organizace obce ZŠ T.G.M. a MŠ Poříčany přijala

 příspěvek Nadace ČEZ ve výši 385.000,- Kč na projekt 
„Zdraví není samozřejmost. 

Usnesení 11/4/2011: ZO souhlasí se zněním zadávací 
dokumentace pro výběrová řízení na 
a) dodavatele zemního plynu 
b) poskytovatele úvěru na financování nákupu budovy 
III. oddělení MŠ.
ZO pověřuje starostku zahájením těchto výběrových 
řízení a zasláním zadávací dokumentace firmám 
uvedeným na přiloženém seznamu.
Do hodnotící komise byli jmenováni Horyna, Melich, 
Nádeník, Teršová, Kadeřábek.

Usnesení 12/4/2011: Ve věci uložení vedení sítí NN do 
obecních pozemků ZO vydává k žádosti p. Petra 
Potměšila souhlasné stanovisko s těmito podmínkami: 
   a) obci Poříčany náleží dle platného ceníku jednorázová 
úhrada ve výši 1 000,-
  b) veškeré náklady spojené se zaměřením, uzavřením 
smlouvy o zřízení věcného břemene,  úhradu poplatku za 
návrh na vklad do katastru nemovitostí aj., hradí žadatel.

Usnesení 13/4/2011: ZO bere na vědomí výstupy z 
jednání pracovní skupiny k průmyslové zóně 
Poříčany ze dne 16.5 2011.

Usnesení 14/4/2011: ZO schvaluje záměr předložit 
podobu znaku obce vypracovaného podle návrhů žáků 
ZŠ Poříčany veřejnosti v červnovém čísle Poříčanského 
posla. O dalším postupu se bude jednat na příštím 
zasedání.

V Poříčanech dne 14.6. 2011

A  D  V  O  K  Á  T  N  Í     K  A  N  C  E  L  Á  Ř
-------------------------------------------------------------------

• občanské právo • převody nemovitostí • obchodní právo • 
• obchodní společnosti • rodinné právo • pracovní právo •  

• zastupování před soudy a jinými orgány •
• právní poradenství a konzultace • 

• sepisování smluv a jiných písemností • 
-------------------------------------------------------------------

kontakt:

Mgr. Tomáš Klinecký, advokát

Český Brod, Tuchorazská 1433 / 17 (areál býv. pivovaru) 
telefon: 723 440 574      

email:  advokat @ klinecky.cz

Poříčanský posel číslo 3/červen 2011
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: 314 000 970
http://vinozporican.unas.cz

: tomas.hybner@volny.cz

Jana Hroudy 401
289 14 Poríčany     

Sudová a lahvová vína

otevřeno denně 17.00 - 20.00 hodin

: 606 100 344

Nabízíme

 instalatérské a topenářské

práce 

Vosecký Roman 
tel. 721 245 802 – Poříčany

Vosecký Jiří 
tel. 602 352 327 – Kounice

NY  -L  TP O - P A END ÍO   V                                         
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Změna územního plánu č. 3
Do konce května jsme přijímali žádosti o změnu využití 
pozemků v rámci změny č. 3 územního plánu. Žádosti 
budou vyhodnoceny v průběhu následujících týdnů a 
všichni žadatelé obdrží stanovisko zastupitelstva ke své 
žádosti. 

Čísla popisná
Žádáme všechny občany, aby si označili své nemovitosti 
číslem popisným, a to na viditelném místě. 

Sekání travních porostů 
S příchodem teplého počasí se začaly množit stížnosti na 
majitele některých zahrad a nezastavěných pozemků, 
kteří je neudržují. Každý majitel pozemku má povinnost 
udržovat ho v takovém stavu, aby nezpůsobil 
zaplevelování svého okolí. Chceme Vás touto cestou 
požádat o ohleduplnost vůči Vašim sousedům.
Velmi děkujeme všem, kteří udržují veřejné prostranství 
před svými domy. 

Bioodpad
Děkujeme všem, kteří využívají svoz kompo-
stovatelného odpadu. Zároveň ale upozorňujeme, že od 
července nebudeme odvážet odpad v jiných pytlích 
(barva, velikost) než v těch, zakoupených na OÚ.

                                                                        Hana Teršová

Obědy pro důchodce a cizí strávníky
Upozorňujeme odběratele obědů, že z důvodu letních 
prázdnin bude školní jídelna v provozu pouze do pátku 
15.7.  
Zároveň se omlouváme se za potíže s placením obědů, 
které byly způsobeny přechodem na nový způsob 
účtovaní. Od září se budou obědy opět platit vždy na 
měsíc dopředu, tak jak tomu bylo v předchozích letech.
Děkujeme za pochopení. Pokud byste měli zájem obědy 
ze školní jídelny odebírat, informujte se na obecním 
úřadě.

Webové stránky
Jak jste si možná všimli, proměnil se vzhled našich 
internetových stránek. Ta hlavní změna vás ale teprve 
čeká – v průběhu července postupně upravíme a 
doplníme informace na stránkách a zpřehledníme jejich 
strukturu. V souvislosti s tím, budete mít možnost 
přihlásit se k odběru novinek e-mailem. Předem se 
omlouváme za případná omezení provozu stránek v 
průběhu jejich aktualizace.

Diakonie Broumov
Děkujeme všem, kteří věnovali nepotřebné šatstvo, apod. 
do sbírky charitativní organizace Diakonie Broumov. 
Obecní úřad byl pouze sběrným místem, o činnosti 
společnosti se více dozvíte na www.diakoniebroumov.cz.  
Další sbírka je naplánována na říjen 2011. 

Rekonstrukce nádražní budovy
Na konci června byly dokončeny stavební úpravy nádraží 
ČD. V nově zrekonstruované hale kromě pokladny 
najdete od července i toalety. Na původní místo byl 
navrácen automat na jízdenky PID a strojek na 
označování jízdenek. Po ukončení prací nás čeká úprava 
parkoviště před nádražím. Během rekonstrukce totiž auta 
začala parkovat ve třetí řadě blíže nádražní budově, kde 
brání otáčení autobusu. Prosíme tímto všechny řidiče o 
ohleduplnost. 

Lavičky
U obecního úřadu a u nádraží byly nainstalovány celkem 
čtyři nové lavičky. V obci jsou umístěny zdarma a budou 
využity jako reklamní plocha. V případě zájmu o 
komerční inzerci, kontaktujte dodavatele (www.lavicky-
zadarmo.cz). Staré lavičky dostaly nový nátěr a budou 
umístěny na návsi u kostela.

Dopravní značení v ul. Kounická
Na základě naší žádosti Správa a údržba silnic 
Středočeského kraje nainstalovala dopravní značení v ul. 
Kounická. Jedná se o snížení rychlosti v okolí zadního 
vchodu do areálu ZŠ na 30 km/h. Děkujeme, že v okolí 
školy i školky jezdíte opatrně

Dotace Ministerstva pro místní rozvoj

Na začátku května se v médiích objevila informace o 
údajných dotačních podvodech, kterých se měly dopustit 
některé obce, včetně Poříčan. 
Jak to tedy vlastně bylo: Na jaře minulého roku bývalé 
vedení obce kontaktovala firma ISA, s.r.o. s nabídkou 
zpracování žádosti o dotaci na opravu komunikací 
poškozených dešti.  V červenci 2010 jsme od 
Ministerstva pro místní rozvoj dostali informaci, že 
rozsah poškození našich místních komunikací 
neodpovídá podmínkám dotačního titulu, a z toho 
důvodu byla naše žádost zamítnuta. Ministerstvo zároveň 
vyjádřilo pochybnosti o zpracovateli dotačních žádostí. 
Obec tedy žádnou dotaci nečerpala a nezneužila. Obec 
také nevyplatila společnosti ISA, s.r.o. žádné prostředky, 
obci tedy nevznikla žádná škoda. Obvinění bývalého 
starosty a následující mediální kauza nás pochopitelně 
zneklidnila. Věříme však, že se obvinění ukáží jako lichá. 
V současné době probíhá vyšetřování pokusu o dotační 
podvod. O nových skutečnostech vás samozřejmě 
budeme informovat. 

Informace obecního úřadu
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        ecyklohraní u nás ve škole a školce
Recyklohraní je školní recyklační program pod 

záštitou MŠMT České republiky, jehož cílem je 
prohloubit znalosti žáků v oblasti třídění a recyklace 
odpadů a umožnit jim osobní zkušenost se zpětným 
odběrem baterií a použitých drobných elektrozařízení. 
Projekt byl zahájen na podzim roku 2008 a Základní a 
Mateřská škola Poříčany patřila mezi první školy, které se 
k projektu připojily. V průběhu roku plní děti, za pomoci 
svých učitelů, úkoly týkající se nejrůznějších oborů, ale 
vždy se společným jmenovatelem, kterým je ochrana 
životního prostředí a význam recyklace. Úkoly jsou 
zadávány v různé náročnosti, takže jsou zapojeny děti jak 
v mateřské škole, tak v základní, učitelé i pan školník. 
Škola se stala místem zpětného odběru baterií a drobného 
elektroodpadu. Za tento odevzdaný „odpad" a splněné 
úkoly jsou v rámci projektu přidělovány body, které děti 
mohou směnit za dárky. Naši žáci si vybrali např. 
digitální fotoaparát, diktafon, který slouží školní redakci, 
reprobedny do školního klubu, volejbalový míč apod.

Protože se zpětný odběr ukázal jako potřebný, 
Základní škola se stala dále místem zpětného odběru 
papíru, plastu (díky OÚ Poříčany, který nechal do areálu 
školy nainstalovat kontejnery), úsporných žárovek a 
upotřebeného stolního oleje. 

Vypotřebené baterie, opotřebované varné konvice 
či jiné drobné elektrospotřebiče, nefunkční úsporné 
žárovky nebo zářivky, slitý olej z vaření (v PET lahvi) 
můžete donést do školy i Vy. Každý náš školák Vám 
poradí kam „s tím”.  

             Jana Šafářová, koordinátoka projektu Recyklohraní

Reportáž z projektového týdne
U nás v základní škole T. G. Masaryka se žáci a učitelé 
zúčastnili 3. ročníku celotýdenního projektu s názvem
“Šlapeme si po Zemi ". Projekt byl tentokrát zaměřen na 
environmentální výchovu, čili - žáci zpracovávali 
ekologické problémy jednotlivých kontinentů. 
Projekt měl několik fází.
V první fázi žáci uklidili obec. Od začátku pracovali ve 
skupinách, kde byly děti od první do deváté třídy. Práce 
dětí spočívala ve vyhledávání a zpracovávání informací, 
byla zakončena prezentací všech prací ve skupinách 
ostatním žákům a následně rodičům. Žáci a rodiče byli 
seznámeni s problémy zemí a dozvěděli se, jak začít sami 
u sebe a jak problémy řešit. Některé skupiny zasadily 
strom, nebo více začaly přemýšlet o odpadech a jejich 
třídění. Projekt byl velmi povedený, DĚKUJEME za 
peněžní příspěvky a návštěvu. 
                                                     Barbora Richterová, 7. třída
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Kalendárium aneb „Co se odehrálo a odehra-
je u nás ve škole a školce.“
Červen je u nás ve škole a školce vždy bohatý na mnoho 
akcí, za kterými se zde ohlédneme. 
20.6. proběhlo v MŠ loučení s předškoláky. Děti 
předvedly pěkné pohybové vystoupení, básničky a 
písničky. Čokoládovými medailemi byla oceněna snaha 
dětí v přípravě do školy. Naši předškoláci dostali dárečky 
i od Obecního úřadu. Poprvé v historii MŠ byli naši 
předškoláci „šerpováni“. 
Máme za sebou dvě zahradní slavnosti. První pro MŠ 
(17.6.) a  druhou pro ZŠ (23.6.). Obě se vydařily, účast 
dětí i rodičů byla velká a přálo nám naštěstí i počasí. Jsme 
rádi, že jste se přišli společně s námi radovat ze začátku 
léta. Celý program zahradní slavnosti MŠ připravovaly 
patronky Klubu rodičů. Velmi děkujeme za jejich 
nezištnou celoroční práci!
Součástí zahradní slavnosti pro ZŠ byla snaha o získání 
finančních prostředků na rozšíření našeho sportoviště o 
doskočiště pro skok vysoký. Děkujeme všem, kteří 
přispěli finanční částkou nebo domácím pečivem.
21. a 22. 6. všichni žáci školy putovali na sportovní utkání 
do ZŠ Kounice. Toto skvělé dvoudenní sportovní setkání 
otevřelo další možnosti spolupráce mezi školami. Děti si 
vyzkoušely své síly a dovezly z Kounic stříbrný pohár za 
2. místo v soutěži.
29. 6. se v16.00  rozloučíme s našimi žáky 9. ročníku. 
Všichni, kdo se chtějí přijít podívat na slavnostní 
vyřazení, jste srdečně zváni.
Během prázdnin budete moci využít pro své děti provoz 
MŠ od 1. do 15. 7. Nově letos bude otevřena v tomto 
stejném období i školní družina, která pořádá pro zájemce 
„Indiánské léto“.
Děkujeme všem, kteří sponzorují školu pomocí nebo 
finančně. Velmi si podpory vážíme.
Aktuality k zahájení školního roku budou pro ZŠ i MŠ 
zveřejňovány na webové stránce 
Sledujte je pozorně hlavně na konci srpna, v průběhu 
prázdnin se budou inovovat.
Pěknou dovolenou nebo prázdniny všem čtenářům přeje
                                                                                                                                                         

K. Suchánková a tým ZŠ a MŠ Poříčany

www.zsporicany.cz  

R

Děkujeme místnímu hasičskému sboru a dálniční 
policii za pomoc při pořádání dětského dne v ZŠ 
T.G.M. Poříčany.                                  
                                   Děti ZŠ

.
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Poříčanská stará garda se utkala s týmem žen, 
který navzdory menšímu počtu natré-
novaných minut zvítězil 7:6. A protože šlo 
především o zábavu, berte i následující řádky 
s nadsázkou . 
Utkání hrané na dvakrát třicet minut přilákalo i diváky, 
kteří obvykle na fotbal nechodí. Rozdávala se totiž 
fotbalová krása – a to doslova. Holky nevypustily žádný 
soubor a o střety, někdy i s vlastní spoluhráčkou, nebyla 
nouze. Poločas skončil nerozhodně 2:2, ale po změně 
stran se děly věci. Padlo dalších devět gólů a jelikož se síť 
za zády brankáře gardy Pavla Vacka třepotala ještě 
pětkrát, vyšel z měření sil vítězně ženský tým. Zápas však 
ukázal řadu zajímavých momentů, možná i trenérovi A 
týmu. Dva hráči vstřelili hattrick – z vítězného týmu 
Lenka Hedrlínová, za gardu pak třikrát skóroval Petr 
Solil. Univerzál, kterému nečiní problém vytřelit 
pravačkou i levačkou se stejnou razancí, naplno ukázal, 
že jeho obvyklé místo na lajně je pro něj málo. „Nemohl 
jsem po zápase usnout, ve tři mi pak zazvonil mobil, ale 
bez brýlí jsem neviděl, kdo volá. 

Mourinha jsem poznal po hlase," přiznal Solda telefonát 
od portugalského mága, který hledá kromě mladých 
nadějí i hotové hráče pro posílení sestavy Realu Madrid.
Další vývoj situace kolem přestupu léta se nám 
nepodařilo zjistit, Solda totiž odjel ladit formu na Jadran. 
Zápas řídil zkušený rozhodčí Karel Nehasil, který jako 
obvykle pískal rovinu. Hráči obou mužstev to ocenili po 
závěrečném hvizdu, když ho společnými silami hodili do 
Šembery. „Děkujeme všem fanouškům za povzbuzování 
i dobrovolný příspěvek. Vybrali jsme 600 korun, které 
budou věnovány holkám na dresy. Uvidíte nás v nich na 
konci prázdnin, termín ještě upřesníme, tak se těšte," 
zvala na další akci Jindra Nouzovská, také autorka 
jednoho parádního gólu – bohužel vlastního. Tak snad v 
srpnu a do správné branky!
                                                                                            

Ženy – Stará garda Poříčany 7:6 
Góly: 3x Hedrlínová, 2x Falegová, 1x Marušáková, 
Řezníčková, Nouzovská (vlastní) – 3x Solil, 1xBím, 1x 
Pacik (autora šestého gólu agentury nedodaly).. 
Sestavy: 
Muži: Vacek – Bím, Marušák, Solil, Pacik, Sedláček, 
Petarda, Nouzovský, Vavák, Draštík, Štambi, Hampl.
Ženy: Procházková – Nehasilová, Marušáková, Hedr-
línová, Hamplová, Řezníčková, Falegová, Bydláková, 
Nouzovská, Kopcová, Živanská, Vymazalová, Karasová, 
Procházková, Vaváková
                                                                                            Jiří Hrabě

Přípravka SK Poříčany vyhrála kvalitně obsazený turnaj 
v Běchovicích, kterého se účastnily AC Sparta Praha, 
Motorlet, Union Žižkov, Mělník.                
sestava: Jan Vavák, Tomáš Fridrich, Jakub Kaše, Filip 
Rezek, Adam Bydlák, Jan Podlipný, Ondra Hlavica, 
Patrik Matoušek, Dan Vosecký, Kryštof Kopec                                      
trenéři: Milan Fridrich, Jaroslav Bydlák                      

.

.  

.

SK Poříčany - léto

22.7. pátek od 20.00 hod taneční zábava - hraje 
skupina Krleš ( Saša Potměšilová )

6.8. sobota od 9.00 do 16.00 hod turnaj v malé kopané
od 20.00 hod taneční zábava - hraje skupina Telegraf - 

rocková klasika

20.8. sobota od 13.00 hod Memoriál Poříčanských 
fotbalistů - turnaj starých gard ( Poříčany, Tatce, 

Třebestovice, Kounice)
od 20.00 hod taneční zábava - hraje skupina YCONA 

rock

28.8. neděle zahájení fotbalové sezony 2011 - 2012

Fotbalová exhibice: muži versus ženy

Poříčanský posel číslo 3/červen 2011
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Vítání občánků 
Na základě četných dotazů rodičů 
našich nejmenších jsme se rozhodli 
obnovit „Vítání občánků". Protože 
obecní úřad nemá k dispozici obřadní 
síň, uspořádali jsme letos tuto malou 
slavnost v příjemném prostředí nové 
budovy mateřské školy. I tak se 
prostor zcela zaplnil dětmi, rodiči, 
prarodiči a sourozenci. Žáci školy si 
pro přítomné hosty připravili krátké 
vystoupení – ukázku hry na kytaru a 
pásmo písniček a básniček.
Mezi Poříčanské občánky jsme 
přivítali tyto děti narozené v roce 
2010 a 2011:

Marie Cibul'ová, Lada Čepeláková, 
Madlen Dočkalová, Barbora Do-
lejšková, Andrej Dusil, Štěpán Dusil, 
Antonín Fotr, Emma Freibergová, 
Barbora Frenclová,Kateřina He-
drlínová, Ema Hubálková, František 
Charous, Ondřej Lasák, Karolína 
Marešová, Josef Martin, Sofie 
Nováková, Gabriela Palizová, Agáta 
Peroutková, Katka Peroutková, 
Sophia Rolencová, Dominik Sochor, 
Lucie Suchardová, Laura Šebestová, 
Barbora Šimečková, Václav Váňa, 
Ema Zbořilová, Adam Žemlička.

Budeme rádi, když se Vítání občánků 
stane v Poříčanech tradicí. Všem 
dětem a jejich rodičům přejeme 
mnoho štěstí, zdraví a radosti. 
Více fotografií naleznete na webo-
vých stránkách obce.    
                                                  Hana Teršová

Zahradní slavnost MŠ Poří-
čany
V pátek 17.6. odpoledne ve školce 
proběhla Zahradní slavnost. Tuto 
malou oslavu konce školního roku 
uspořádal Klub rodičů při MŠ již 
podruhé. Děti strávily odpoledne plné 
zábavy a her, které bylo završeno 
divadelním vystoupením p. Pavla 
Vangeliho s jeho swingujícími 
marionetami. Po večerním táboráku 
děti mohly přespat ve školce. Na 
přípravě a organizaci slavnosti se 
podíleli rodiče dětí, paní učitelky a 
žáci sedmé třídy. Všem moc děku-
jeme a těšíme se na příští školní rok.                                                        

                                                                                         
Patronky      

Dětský den
Sobota 11.6. patřila v Poříčanech 
dětem. Poříčanský rybářský spolek 
připravil první část programu už na 
ráno, kdy byly na koupališti zahájeny 
dětské rybářské závody. Zúčastnilo se 
jich celkem 21 dětí od 4 do 15 let, kteří 
za doprovodu dospělých strávily 
prima dopoledne. Na všechny 
soutěžící čekaly lákavé ceny, bohužel 
zákon schválnosti zafungoval a ryby 
moc nebraly. Nakonec se však štěstí 
usmálo a Anetka Rajtmajerová (6 let) 
ulovila kapra (45 cm) a dvě plotice, 
čímž si vysloužila hned dvě ocenění, 
za největší rybu a celkové první místo 
v závodech. Další ceny byly rozdány 
bez umístění, takže žádný malý rybář 
neodešel s prázdnou. 
Závody se vydařily, a tak se všichni na 
oběd rozešli v dobré náladě. 

Odpoledne byl pro děti nachystán 
tradiční program na hřišti. Členové 
SDH Poříčany připravili různé 
disciplíny, kde si děti mohy vyzkoušet 
své dovednosti. Součástí programu 
byla i ukázka zásahu družstva požární 
přípravky. 

Úkolem dětí je v co nejrychlejším 
čase napojit připravené hadice a 
trysky a začít stříkat na cíl. Jaké to je 
stříkat opravdovou hadicí, si mohly 
vyzkoušet i ostatní přítomné děti. Pro 
všechny byla připravena sladká 
odměna, zvláštní cena pak čekala na 
vítěze v soutěži o nejhezčí obrázek.   

Navečer se, opět na koupališti, sešli 
dospělí rybáři, aby změřili své síly. 
Do závodu se přihlásilo 12 rybářů a 
vítězem se stal Jan Novák s úlovkem o 
délce 52 cm. O druhé a třetí místo se 
rozdělili Lukáš Hampl a Václav 
Kopecký s úlovkem 34 cm.  

Další závody (dětské i dospělé) pro 
Vás připravujeme na sobotu 10. září.

Děkujeme všem sponzorům, mezi 
kterými jsou místní podnikatelé i 
soukromé osoby.
                                              Jaroslav Hampl

Poříčanský posel číslo 3/červen 2011
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Staročeské máje
V  sobotu 21. května se v obci konaly tradiční staročeské 
máje pod taktovkou Sboru poříčanských dobrovolných 
hasičů. Sobotní program byl jen vyvrcholením 
náročných příprav, na kterých se podílelo na 80 lidí 
(tanečníci, divadelníci, májoví četníci aj.). S nácvikem 
Besedy se začalo již v lednu a tanečníci se pravidelně 
scházeli každé nedělní odpoledne. Finále příprav pak 
proběhlo zejména v posledním týdnu před Máji. 
Roznášely se pozvánky, ve středu se pak „chasa" 
vypravila pro krále, který letos měřil úctyhodných 28 
metrů. V pátek navečer bylo třeba vyzdobit sokolovnu, 
postavit svobodným děvčatům májky a také krále! 
Mládenci samozřejmě dostáli tradici a v noci z pátku na 
sobotu hlídali. Krále nikdo nesetnul a tak nic nebránilo 
tomu, aby se v sobotu veselilo. I když jeden pokus o 
setnutí jsme přeci jen zaznamenali - asi desetiletého 
chlapce který se na něj vypravil v sobotu podvečer s 
pilkou a s tím, že „jim paní učitelka ve škole říkala, že se 
to dělá". Máje v tu dobu ale byly už v plném proudu. 
Program začal už v 8 hodin ráno a byl ve znamení hudby 
a tance. Průvod šel obcí a u každé ozdobené májky se 
zastavil a tančilo se. Májek bylo skoro dvě stě! 
Odpoledne bylo završeno divadelním představením v 
sokolovně. Večerní zábava byla tečkou za celou akcí. 
Všem, kteří se na přípravách letošních Staročeských 
májů podíleli, patří velký dík. 

Zájemci se mohou přihlásit u organizátorů her, Jindry 
Nouzovské (728 266 066) nebo Ladislava Peroutky (737 
255 397), nejlépe s předstihem, abychom věděli, kolik nás 
bude. 

Sláva vítězům
Zlí jazykové tvrdí, že by se hry měly přejmenovat na 
Pérákovy letní hry – ano, Láďa si na vítězství brousí zuby i 
tentokrát, ale konkurence mu jistě nic nedaruje. A kdo vyhrál 
minulé ročníky? V tom prvním byl nejlepší tým ve složení 
Paciková, Pacik, Denisa Vaváková, Jiří Vavák – zrak vás 
nešálí, opravdu to byla trochu rodinná pouta, protože 
jmenovaní dorazili pozdě, ale něco takového už nebudeme 
tolerovatJ. Vloni zvítězili: Iva Forejtová, Alena Solilová, 
Jaromír Kopec a Ladislav Peroutka (konečně se dočkal!).
Bez nich to nejde
Děkujeme sponzorům minulých ročníků, jmenovitě: 
Michaela Votavová, Omar Saif, Milan Šeda, Radek Skála, 
Jiří Vavák, Zdena Susová, Jaroslav Bydlák, Karel Nehasil, 
Marek Zbořil, Marcela Hollerová, Ladislav Musil, Jana 
Vacková.
                                                                                                Jiří Hrabě

3. ročník Poříčanských letních her
Zveme vás na již tradiční sportovní klání družstev, 
které se letos koná v sobotu 30. července od 10 hodin 
na fotbalovém hřišti. 
Jak vše probíhá?
Dospělí se rozlosují do týmu po 4 (2 ženy, 2 muži) a 
soutěží v několika sportovních disciplínách jako např. 
pétanque, košíková, skákání v pytli, šipky, florbal, 
shazování pingpongových míčků, penalty atd. Všechny 
disciplíny jsou trochu netradiční, třeba brankář má při 
penaltách zavázané oči a úkolem střelce není vstřelit gól, 
ale trefit gólmana. Proč? Aby byla legrace! V průběhu 
celého dne vás tak jistě čeká dobrá zábava, která 
rozhodně nekončí západem slunce. Večer budou 
vyhlášeny výsledky,  posedíme a hlavně zatančíme!        
Jídlo a pití je v průběhu her zajištěno. Takže pokud máte 
manžela/manželku, bratra/sestru, kamaráda/kamarádku, 
zkrátka kohokoliv, s kým můžete vytvořit pár, neváhejte 
a přijďte!  V týmu spolu nebudete, ale o to více si to 
užijete. 
Startovné
Startovné je 150 Kč/osoba, v ceně je občerstvení. Hry se 
konají za každého počasí – účastníci minulého ročníku 
vědí, že to jde i když tři dny v kuse prší a hladinka stoupá 
nejen u účastníků, ale i v Šembeře.

.

Poříčanský posel číslo 3/červen 2011



-12-

Poříčanský posel * Noviny obce Poříčany * Ročník II., číslo 2/2011 * Vychází 6x ročně v tištěné podobě i na internetu * Vydává: Obecní úřad Poříčany *
Editor: Jiří Hrabě * Adresa OÚ: Lipová 235, Poříčany * Tel.: 321 695 351 * e-mail:  * Web:  * 
Grafické zpracování: Aleš Kadeřábek * Tisk: Obecní úřad Poříčany * Uzávěrka tohoto vydání: 28.6.2011.

poricansky.posel@seznam.cz www.obec-poricany.cz

Koutek pro nejmenší - - - - - - - - - - - - - - - -

Mám zájem o staré šlapací
šicí stroje i nefunkční, možno
i pouze litinové spodní části 

Děkuji za nabídky
tel.: 602 412 799

------
----
------
----
-----
------
--------
-----
---

Přiřaďte stíny k rybám, které se prohánějí ve  vodě.

Aleš Kadeřábek

Křížovka 

Ceník inzerce:

celá strana - 700 Kč
1/2 strany - 400 Kč
1/4 strany - 250 Kč

Rádková inzerce, cena dohodou.
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